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Vážení spoluobčané a čtenáři Semčického zpravodaje,

do schránek jste dostali poslední letošní číslo a než vyjde v příštím roce to první, možná už budeme 

vědět, jak jsme u Středočeského kraje dopadli s podanými žádostmi o dotace. S blížícím se koncem roku se 

samozřejmě připravujeme na ten následující, a to schválením rozpočtu obce na rok 2012 a naplánováním 

investičních akcí. Na ty největší však s naším rozpočtem nedosáhneme, někde si na ně musíme fi nančně 

„přilepšit“. Proto byla podána žádost o dotaci ze Středočeského Fondu životního prostředí a zemědělství na 

projekt IV. etapy vodovodu, který řeší zásobování pitnou vodou střed naší obce, kde jsou dosud využívány 

domovní studny, a současně i propojuje stávající řady. Část tohoto projektu zahrnuje vybudování hlavního 

řadu v komunikaci III. třídy (zhruba od cesty na koupaliště, po lavici u zídky plotu Eichlerových – křižovatka 

na Ctiměřice), kde je souběžně s vodovodem projektována i kanalizace. Proto chceme při jedněch výkopových 

pracích, což samozřejmě představuje snížení nákladů, vybudovat také tuto část kanalizace. Z dalšího fondu, 

Fondu rozvoje obcí a měst, jsme požádali o dotaci na přístavbu hasičské zbrojnice, na postavení nové 

garáže pro umístění hasičského vozu. Významnou investiční akcí bude dokončení komunikace v lokalitě 

Za Kampeličkou, na kterou sice máme povolení k předčasnému užívání, ale stále ho nechávat prodlužovat 

a dostavbu posouvat nejde do nekonečna. I v případě získání dotací však s naším rozpočtem nevystačíme 

a bude nutné si vzít úvěr.

Z těch menších plánovaných akcí je vybudovat bezbariérový přístup do zdravotního střediska, vypracovat 

energetické audity na školu a školku k případnému zateplení a výměně oken a zahájit práce na novém 

územním plánu obce, který musíme mít hotový do roku 2015.

To jsou naše plány na příští rok. Co všechno se podaří realizovat, si řekneme na jeho konci. Jisté je však 

jedno: zastupitelé obce se i přes různé názory dokáží dohodnout jak na prioritách obce a jejich řešení, tak i na 

méně podstatných věcech. Jak nás média informují, není tomu tak všude, proto si toho velmi vážím a moc jim 

za to děkuji.

Vám, milí spoluobčané, děkuji za obrovskou účast na sázení stromků – sešlo se nás 162 dospělých a dětí! 

Takový zájem předčil všechna moje očekávání. Na zadní straně zpravodaje najdete certifi kát o vytvoření 

českého rekordu v sázení, na kterém jste se podíleli i vy.

Nasázením stromků však nic neskončilo, je nutné se o ně a o pozemek pár let starat. Doufejme, že se 

stromečky ujmou, v pořádku přečkají zimu a na jaře znovu vyraší. Věřím, že i vás bude zajímat, jak se daří 

těm „vašim“ stromkům, budete se na ně chodit dívat a sledovat, jak rostou.

Dohlížet nad nimi bude i Starostenská lípa, kterou jsme společně vysadili s mými předchůdci – starostou 

Ing. J. Čejkou a starostkami Ing. J. Mydlilovou a J. Dlouhou.

Přeji vám všem příjemné a klidné prožití vánočních svátků a v novém roce hlavně hodně zdraví.

 Dana Grebeňová
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USNESENÍ
ze dne 3. října 2011

Č. j. 
125/2011

Zastupitelstvo obce Semčice

I. Bere na vědomí

1. Zprávy:
a)  o kontrole plnění úkolů uložených na zasedání 

ZO, konaného dne 6. 6. 2011,
b)  fi nančního výboru o hospodaření s majetkem 

a fi nančními prostředky obce za I. pololetí,
c)  kontrolního výboru o kontrole obce za období 

od 1. 1. 2011 – 6. 6. 2011,
d)  kontrolního výboru o hospodaření v Masaryko-

vě základní škole a mateřské škole Semčice k 30. 
6. 2011.

2. Důvodové zprávy k:
a)  žádosti Masarykovy základní školy a mateřské 

školy Semčice o využití rezervního fondu,
b)  dotaci z Nadace ČEZ na výsadbu stromů,
c)  rozpočtovému opatření č. 1/2011,
d)  rozpočtové změně č. 1/2011,
e)  obecně závazné vyhlášce o místních poplatcích 

č. 1/2011,
f)  dalším doručeným žádostem.

3.  Informaci k chystanému podání žádostí o přidělení 
dotace na výstavbu vodovodu Semčice – střed obce 
a rozšíření ČOV Semčice.

4.  Stížnost občanů a žádost o dokončení komunikace 
Za Kampeličkou u 19 RD.

II. Schvaluje

1. Program jednání:
a)  Úvod, schválení programu jednání, volba ově-

řovatelů zápisu, volba navrhovatelů usnesení.

b)  Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
ZO, konaného dne 6. 6. 2011.

c)  Zpráva fi nančního výboru o hospodaření 
s majetkem a fi nančními prostředky obce za 
I. pololetí.

d)  Zpráva kontrolního výboru o kontrole obce za 
období od 1. 1. 2011 – 6. 6. 2011.

e)  Zpráva kontrolního výboru o hospodaření 
v Masarykově základní škole a mateřské škole 
Semčice k 30. 6. 2011.

f)  Projednání a schválení žádosti Masarykovy 
základní školy a mateřské školy Semčice o využi-
tí rezervního fondu.

g)  Projednání a schválení dotace z Nadace ČEZ na 
výsadbu stromů.

h)  Projednání a schválení rozpočtového opatření 
č. 1.

i)  Projednání a schválení rozpočtové změny č. 1.
j)  Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky 

o místních poplatcích č. 1/2011.
k)  Doručené žádosti a různé.
l)  Diskuze.
m)  Projednání a schválení usnesení z jednání.

2.  Ověřovatele zápisu Janu Dlouhou a Romana Moce.

3.  Navrhovatele usnesení Ing. Jiřího Čejku a Evu 
Horákovou.

4.  Žádost Masarykovy základní školy a mateřské 
školy Semčice o využití rezervního fondu ve výši 
140 816,93 Kč.

5.  Podání a přijetí dotace z Nadace ČEZ na výsadbu 
stromů.

6.  Rozpočtové opatření č. 1/2011.

Zvýšení rozpočtových příjmů:

Paragraf Položka UZ Text Kč

1122 Daň z příjmu právnických osob 52 060,00

3613 2111 Nebytové hospodářství – příjem ze služeb 9 734,00

3632 2324 Pohřebnictví – příspěvky, náhrady 7 067,00

3722 2111 Sběr a svoz komunálního odpadu 4 246,00

6171 2111 Místní správa – příjmy za služeby 1 671,00
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Příjmy dorozpočtovat:

Paragraf Položka UZ Text Kč

1334 Odvody za odnětí půdy 1 121,00

4116 33123 Přijatý transfer škole - „EU peníze školám“ 580 764,60

4129 Vratka fi nančního transferu –„ Podholí “ 6 238,00

3745 2321 Nadační příspěvek ČEZ 45 087,00

5512 2321 Hasiči SDH - fi nanční dar 2 300,00

6171 2310 Místní správa, příjmy z prodeje 5 000,00

Příjmy celkem 715 288,60

Zvýšení rozpočtových výdajů:

Paragraf Položka UZ Text Kč

2212 5171 Silnice – opravy a udržování 11 000,00

2341 5171 Vodní díla – údržba koupaliště 13 500,00

3119 5163 Škola – pojištění Kooperativa 498,00

3412 6121 Oplocení dětského hřiště 24 496,00

3613 5169 Nebytové hospodářství – služby 3 000,00

3632 6121 Pohřebnictví – Kolumbárium 232 000,00

3745 5169 Veřejná zeleň- služby 61 321,00

5512 5021 Hasiči JPO III. - DOPP 5 217,00

5512 5139 Hasiči JPO III. – materiál 3 477,00

5512 5169 Hasiči JPO III. – služby 2 384,00

5512 6121 Přístavba hasičské zbrojnice 14 500,00

6171 5031 Sociální pojištění 5 000,00

6171 5137 Místní správa - DHDM 8 021,00

6171 5139 Místní správa – materiál 12 219,00

6171 5153 Plyn 6 510,00

6171 5163 Pojištění Kooperativa 4 732,00

6171 5169 Místní správa – služby 15 800,00

6171 5171 Opravy a udžování 37 000,00

6399 5362 Platby daní za obec 52 060,00

Snížení rozpočtových výdajů:

Paragraf Položka UZ Text Kč

2341 5169 Vodní díla – služby 13 500,00

3399 5194 Kultura – dary 6 000,00

Výdaje dorozpočtovat:

Paragraf Položka UZ Text Kč

3119 5336 33123 Výdej přij. transferu škole „EU peníze školám“ 580 764,60

3399 5021 Kultura – odměny 6 000,00

6171 5229 Hasiči SDH – příspěvek 5 000,00

6402 5366 Vratka za dotaci „Sčítání lidu“ 2 640,00

Výdaje celkem 1 087 639,60

8115 Snížení zůstatku na Bú 372 351,00
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7. Rozpočtovou změnu č. 1/2011.

8.  Obecně závaznou vyhlášku o místních poplatcích 
č. 1/2011.

9.  Na základě podaných žádostí:
a)  nevyhovět p. Dudkovi a neprodat obrubníky 

v majetku obce Semčice,
b)  neposkytnout fi nanční příspěvek na koncert 

Občanskému sdružení Pro budoucnost Žerčic.

III. Ukládá

Starostce Daně Grebeňové:
a)  zajistit plné využití dotace z Nadace ČEZ 

na výsadbu stromů a její včasné a korektní 
vyúčtování,

b)  zapracovat do rozpočtu 2011 rozpočtové opat-
ření č. 1/2011,

c)  zapracovat do rozpočtu 2011 rozpočtovou změ-
nu č. 1/2011,

d)  zjistit potřebné informace a podniknout kro-
ky k získání pozemku p. č. 360/11 a p. č. 596/1 
v k ú. Semčice.

V Semčicích 4. 10. 2011
Zapsala: Dana Grebeňová

Snížení rozpočtových příjmů :

Paragraf Položka UZ Text Kč

4112 Neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu 38 900,00

Snížení zůstatku na Bú :

8115 Snížení zůstatku na účtu 38 900,00

USNESENÍ
ze dne 18. října 2011

Č. j. 
133/2011

Zastupitelstvo obce Semčice

I. Bere na vědomí

1.  Důvodové zprávy k:
a)  jmenování zástupce obce pro podání Žádosti 

o přístup do registrů Ministerstva zemědělství 
ČR,

b)  podání žádosti o dotaci z Programu rozvo-
je venkova Ministerstva zemědělství ČR na 
výstavbu vodovodu – střed obce a rozšíření 
ČOV,

c)  podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fon-
du životního prostředí a zemědělství na vodo-
vod – střed obce,

d)  podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fon-
du rozvoje obcí a měst na přístavbu hasičské 
zbrojnice.

2.  Informaci o provedení oprav a nátěrů herních 
prvků na dětském hřišti v rámci záruční doby.

3.  Stížnost p. Jana Pavliše na hluk z hudební pro-
dukce 16. 10. 2011 ve 3:00 hod. při pořádání 
tradičního Vinobraní.

4.  Informaci Mgr. Freda Böhma o první zmínce 
o obci a jeho návrh na zveřejnění významných 
osobností spojených s obcí Semčice.

5.  Stížnost Mgr. Freda Böhma na kvalitu vody ze 
skupinového vodovodu Dobrovice.

6.  Informaci Mgr. Freda Böhma o zanedbané 
péči o zeleň podél plotu Řepařského institutu 
v lokalitě „U Okálů“, a to z obou stran plotu.

II. Schvaluje

1.  Program jednání:
a)  úvod, schválení programu jednání, volba ově-

řovatelů zápisu, volba navrhovatelů usnesení,
b)  projednání a jmenování zástupce obce pro 

podání Žádosti o přístup do registrů Minister-
stva zemědělství na Portálu farmáře Mze a Por-
tálu farmáře SZIF,

c)  projednání a schválení podání žádosti o dotaci 
z Programu rozvoje venkova na výstavbu vodo-
vodu – střed obce a rozšíření ČOV Semčice,
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d)  doručené žádosti a různé,
e)  diskuze,
f)  návrh usnesení z jednání.

2.  Ověřovatele zápisu Ing. Františka Šturmu 
a p. Romana Moce.

3.  Navrhovatele usnesení Ing. Jiřího Čejku a paní Janu 
Dlouhou.

4.  Nepodat žádost o dotaci z Programu rozvoje 
venkova Ministerstva zemědělství ČR na výstavbu 
vodovodu – střed obce a rozšíření ČOV Semčice.

5.  Podat žádost o dotaci ze Středočeského Fondu 
životního prostředí a zemědělství pro rok 
2012, z tematického zadání „Vodohospodářská 
infrastruktura“, na výstavbu vodovodu – střed obce 
a závazek spolufi nancování akce.

6.  Podat žádost o dotaci ze Středočeského Fondu 
rozvoje obcí a měst pro rok 2012, z tematického 

zadání „Velké projekty“, na přístavbu hasičské 
zbrojnice a závazek spolufi nancování akce.

III. Ukládá

1. Starostce Daně Grebeňové: 
a)  podat žádost o dotaci ze Středočeského Fondu 

životního prostředí a zemědělství na výstavbu 
vodovodu – střed obce,

b)  podat žádost o dotaci ze Středočeského Fon-
du rozvoje obcí a měst na přístavbu hasičské 
zbrojnice.

2.  Místostarostovi Ing. Jiřímu Čejkovi: 
  na základě obdržené informace vyřešit péči 

o zeleň podél plotu Řepařského institutu v lokalitě 
„U Okálů“.

V Semčicích 20. 10. 2011
Zapsala: Dana Grebeňová

ZE STARÝCH SEMČIC

(Z místních kronik vybrala J. Čvančarová)

Rok 1925 zahájilo obecní zastupitelstvo volbou 
dvou členů místní školní rady. Zvoleni byli V. Dvořák 
a F. Svačina. V dubnu vykonala okresní správní komise 
mladoboleslavská revizi obecního hospodaření. 
Výsledkem bylo, že byly zakoupeny nové účetní knihy.

V noci z 11. na 12. srpen řádila obrovská vichřice 
spojená s hromobitím a velkými lijáky na zdejším 
i vůkolních okresích. Obec zdejší byla ještě dosti 
chráněna, ale v jiných obcích způsobeny škody veliké. 
Střechy mnohých domků rozmetány, v Sýčině i střecha 
kostela, stromy vyvraceny a namnoze i zpřelámány. Na 
silnici od Židněvse k Plazům byla jízda zastavena.

V lednu 1926 odstěhoval se pisatel semčické kroniky 
a řídící učitel Čeněk Hořejší do Mladé Boleslavi, kde 
si postavil domek. Na stěhování z č.p. 29 mu zapůjčili 
povozy správci dvora a semenárny. Do uprázdněného 
bytu se ihned nastěhoval majitel jeho Jan Poslt, který 
jej vyměnil s místní školní radou za domek č.p. 3, kde 
se měla stavět nová škola.

V únoru bylo povoleno přeložení cesty, která dosud 
vedla dvorem, kolem dvora na pozemek staniční 
mezi kravínem, dvorem a zahradou pana Krejčíka za 
následujících podmínek: nově projektovaná cesta bude 

zřízena jako silnice. Bude řádně vyštětěná ve výši 25 
až 30 cm o šířce 5 m, pak povežena čedičovým štětem 
o síle 10-12 cm a ten bude zasypán pískem též ve výši 
10 cm. Po obou stranách silnice v celé délce zřídí se 
dlážděné rygoly z čedičových kostek a při výjezdě 
na okresní silnici řádný mostek z cementových rour 
10 m široký. Výše uvedené povoluje se za podmínky, 
že cesta bude v nejužším místě rozšířena na pozemek 
p. Krejčíka a že zároveň se stavbou silnice provedena 
bude i regulace potoka přímějším směrem ke dráze.

V dubnu bylo jednáno se společností pro pěstování 
řepového semene, aby silnici postavila sama dle 
podmínek, ovšem za dozoru obce, kterýžto dozor 
bude společností honorován.

K prodeji stavebních míst v obci byl zastupitelstvem 
schválen dodatek, že majitel pozemku musí stavět 
v době jednoho roku, jinak se místo prodá někomu 
jinému.

V květnu a červnu byly opět veliké bouře a lijáky, 
které vyvrcholily velikou povodní. 5. června protrhl 
se rybník Hladoměř. Krajina od Žerčic přes Pěčice 
ku Kosořicům byla jediné jezero. I potok zdejší se 
rozvodnil a pozemky pode vsí byly všechny pod vodou. 
Po čtrnácti dnech se povodeň opakovala a následkem 
toho došlo k velkým sesuvům půdy.

SEMČICE MEZI DVĚMA VÁLKAMI, IV. ČÁST
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Ale to už byly vyřízeny všechny formality a stavba 
nové semčické školy byla zahájena staviteli Šulcem 
a Jirouškem z Mnichova Hradiště, pokračovala rychle 
a do podzimu byla pod střechou.

V prosinci usneslo se zastupitelstvo učiniti 
u Okresní hospodářské záložny v Mladé Boleslavi 
samostatnou zápůjčku v obnosu 320 000 Kč na stavbu 
školy. Pokračování příště.

STŘEDISKOVÁ OBEC

V roce 1975 se staly Semčice střediskovou 
obcí také pro Pěčice a Ctiměřice. V tomto roce je 
v Semčicích 530 obyvatel a jsou zde závody, které 
zaměstnávají řadu obyvatel ze Semčic i okolí. 
Mimořádnou zvláštností těchto tří sloučených obcí 
je to, že Semčice mají samostatný zemědělský závod, 
účelové hospodářství VŠÚŘ, s malou výměrou 
polí, asi 400 ha. Pěčice patří zemědělsky pod veliký 
zemědělský podnik JZD Jabkenice, který hospodaří 
na tisíci a několika stech hektarů pozemků v několika 
obcích kol dokola. Ctiměřice jsou pak zase ve 
velkém sloučeném podniku JZD Týnec, rovněž přes 
tisíc hektarů pozemků táhnoucích se po Chlumu 
kolem Dobrovice.

Pěčice mají u nás školu, hřbitov a obchody, 
Ctiměřice obchody a školu, hřbitov mají na Týnci.

POČASÍ V ZIMĚ

Zima v roce 1976 byla již třetí za sebou velmi 
mírná, téměř bez sněhu, ani mrazy nebyly veliké, jen 

jeden týden. Potom koncem února začátkem března 
přišly holomrazy a krásné vzrostlé obilí, řepky a jiné 
podzimní plodiny zmrzly. Půda beze sněhu byla 
mrazy vysušena. Polní práce, které byly již zahájeny, 
se zastavily.

MONTOVANÁ HALA

V roce 1977 zahájil Výzkumný ústav v Semčicích 
výstavbu ocelové haly s obvodovými stěnami 
z hliníku. Budova má sloužit k úpravě vybraných 
jedinců z řepných polí. Tak bude zdlouhavá 
práce na poli za nepříznivého počasí, často i ve 
sněhu, přenesena do těchto vytápěných prostor. 
Na zkoušky cukernatosti bude zřízen malý 
cukrovárek.

POŽÁR

4. června 1998 hlásila tísňová linka 158 oheň 
na farmě v Semčicích, kde byl v plném plameni 
skladovák naplněný letos kvalitně usušenou vojtěškou 
z první seče. Plamenům podlehlo 98,7 tuny. Mimo 
našich požárníků zasáhla technika požárníků 
mladoboleslavských i jiných. Požár zničil střechu 
betonového skladováku a poškodil obvodové zdi 
a s nimi zničil i traktor s nakladačem, kterým byl 
požár založen.

Pracovníci, kteří skládali seno traktorovým 
nakladačem, zjistili, že pod nakladačem hoří suché 
seno. Použité ruční hasicí přístroje však nebyly 
v pořádku a byly neúčinné. Údajně byla škoda 
95 tisíc Kčs.

Z NAŠEHO KRAJE

Asi před čtyřmi sty lety žila v Mladé Boleslavi 
bohatá měšťanka Kateřina Militká. Byla manželkou 
významného boleslavského měšťana Petra Militkého, 
zvaného Trněný. Ten v polovině 16. století zasedal 
v městské radě a byl velmi bohatý. Paní Kateřina, 
která proslula jako štědrá mecenáška, po smrti svého 
manžela spravovala majetek rodiny. V té době urozené 
a bohaté ženy považovaly za svou povinnost poskytovat 
štědré dary na dobročinné účely a motivem byl nejen 
soucit, ale i starost o spásu vlastní duše.

Kateřina Militká byla žena velmi zbožná a naprosto 
mimořádná. V roce 1566 nechala na své náklady 
zastřešit novou klenbou chrám Panny Marie, který byl 
do té doby přes 100 let krytý jen prkenným stropem. 
Nová klenba byla síťová, renesanční. V roce 1568 

založila Kateřina špitál, který sloužil nejen nemocným 
a starým lidem, ale i jako ubytování pro chudé žáky. 
Jim poskytovala jídlo a ošacení. Špitálu věnovala 
některá pole a louky, později i všechny vesnice ve svém 
majetku.

Kateřina Militká se zasloužila o vznik boleslavského 
literátského kůru, pro který dala zhotovit roku 
1572 dva iluminované kancionály velké hudební 
i umělecké hodnoty. Pocházely z pražské dílny tiskaře 
a iluminátora Kantora staršího.

Kateřina Militká vynikala pochopením a soucitem 
s lidmi nemocnými, chudými i jinak potřebnými. 
V Mladé Boleslavi je po ní pojmenována ulice Kateřiny 
Militké. 

KATEŘINA MILITKÁ
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Koncem listopadu nastal čas,
kdy advent nastal zas.
Pršet a foukat přestává 
a vánoční pohoda nastává.

Už první svíčka na věnci plápolá
a rodiny zastihla radostná pohoda.
Vánoční svátky se kvapem blíží,
kluci a holky Ježíšku píší.

Dvě svíčky společně konečně vzplály
a děti ve sněhu koulovačky hrály.
V kostele se rozlehla vánoční koleda
a většina zvířat ke spánku ulehla.

Poslední svíčka k zapálení
a cukroví všude voní.
Všichni již jsou připravení,
jak Ježíška přivítají.

Už ani jedna, všechny hoří.
Štědrý den už se rychle blíží.
Vánoční salát, kapr a řízky,
dozdobit stromeček a počkat chvíli.

Ježíšek přilétá otevřeným oknem
a dárky nechává pod ozdobeným stromem.

Radost je veliká, děti se radují,
nemohou se dočkat, až dárky rozbalí.

Zima, led, mráz a sněhová vánice,
to všechno dělá ze zimy Vánoce.

ADVENTNÍ ČAS
Adam Kubín, 9. třída

ZPRÁVY Z MASARYKOVY ŠKOLY A MATEŘSKÉ ŠKOLY

Letos se opět naše škola zapojila do projektu 
společnosti Člověk v tísni a jejího vzdělávacího 
programu Jeden svět na školách. Vždy v měsíci 
listopadu probíhá akce Měsíc fi lmu na školách – 
Příběhy bezpráví.

Proč v listopadu? 11. 11. v 11,00 hod. skončila 
1. světová válka a tento den si připomínáme Den 
válečných veteránů. Na to navazuje 17. 11. Den boje 
za svobodu a demokracii. Připomínáme si tedy dějiny 
20. století, zvláště totalitní minulost naší země. Máme 
možnost si vybrat fi lm a poté následuje beseda. Shlédli 
jsme fi lm Swingtime režiséra Jaromíra Polišenského, 
který je inspirován provokační akcí Státní bezpečnosti. 
V 50. letech záměrně mystifi kovala ty, kdo chtěli 
ilegálně odejít do ciziny. V rámci tzv. akce Kameny 
je spolupracovníci StB převáděli přes falešnou státní 
hranici do „západní“ zóny, kdy od nich fi ktivní 
Američané získávali důležité informace. Poté byli 
zatčeni a uvězněni. V letech 1949 – 52 bylo v průběhu 
této akce zatčeno téměř 2000 československých 
občanů. Teď trochu z dějepisu. Československo přijalo 

10. 12. 1948 Všeobecnou deklaraci lidských práv, 
podle níž má každý právo „opustit kteroukoliv zemi, 
i svou vlastní, a vrátit se do své země“. Komunistický 
režim vše změnil podle svých představ. Na cestovní pas 
neměli občané právní nárok a od března 1949 nebyly 
v podstatě povolovány žádné soukromé cesty do 
zahraničí. O povolení cesty do zahraničí rozhodovala 
zvláštní komise ÚV KSČ. Země zavedla i všeobecnou 
vízovou povinnost. Řada pokusů o přechod byla od 
počátku pod kontrolou StB. Akce Kameny nebyla 
doposud historicky detailně objasněna. Probíhala řadu 
let na vhodných místech západní hranice. Doložena 
je v prostoru útvaru pohraniční stráže Svatý Kříž 
v Chebu, v prostoru Tři Sekery u Mariánských Lázní, 
poblíž opuštěné osady Mýtnice v bývalém okrese 
Horšovský Týn.

Děti z 8. a 9. třídy sledovaly fi lm s napětím až do 
konce. Myslím si, že to byl přínosný doplněk k učivu 
dějepisu.

  Mgr. Jiřina Rakušanová, 
učitelka dějepisu

JEDEN SVĚT NA ŠKOLÁCH
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V rámci kampaně na podporu třídění odpadu ve 
Středočeském kraji vyhlásil Středočeský kraj spolu 
s obalovou společností EKO-KOM soutěž ve sběru 
papíru. Naše škola se soutěže také zúčastnila. Měli 
jsme za úkol do 30. listopadu nasbírat co největší 
množství papírového odpadu. Hodnotí se množství 
odevzdaného papíru na žáka. Nejlepších 25 škol 
získá odpadkové koše na třídění odpadu do každé 
třídy a body do projektu Recyklohraní. Ještě nevíme, 
jestli jsme mezi těmi nejlepšími, ale podařilo se nám 

nasbírat krásných 8840 kg starého papíru, tj. 53,25 kg 
na žáka.

Nejlepší sběrači: Lada Hlubučková – 358,5 kg
 Anna Rýdlová – 288 kg
 Petr Mičík – 276 kg
Děkujeme dětem, rodičům a všem, kteří sbírali 

starý papír a přispěli tak k jeho recyklaci.
Nezapomeňte, že sběr papírového odpadu i po 

ukončení soutěže ve škole pokračuje!
 Ing. Irena Králová

SOUTĚŽ VE SBĚRU PAPÍRU

MASARYKOVA ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA SEMČICE 
SE ZAPOJILA DO PROJEKTU RECYKLOHRANÍ.

Cílem tohoto školního recyklačního projektu je 
prohloubit znalost žáků v oblasti třídění a recyklace 

odpadů a umožnit 
jim osobní zkušenost 
se zpětným odběrem 
baterií a použitých 
drobných elektroza-
řízení. Nad projek-
tem převzalo zášti tu 
MŠMT České repub-
liky a je spolufi nan-
cován zakládajícími 
společnostmi, které 
se v České republice 
specializují na zpětný 

odběr nebo recyklaci: ASEKOL, ECOBAT, EKO-KOM 
a ECOLAMP.

Škola, která se zapojí do projektu Recyklohraní, 
obdrží zdarma nádoby na sběr baterií a drobného 
elektrozařízení. Za sebrané kilogramy tohoto odpadu 
a splnění zadaných úkolů získá škola body, které si 
může vyměnit ve speciálním internetovém katalogu 
za různé odměny (výtvarné a sportovní potřeby, 
hry, školní pomůcky, vstupenky do divadel…). Další 
informace najdete na www.recyklohrani.cz. a na 
stránkách školy.

Co tedy ve škole sbíráme?
1.  Použité baterie a akumulátory – sběrný box se 

nachází za hlavním vchodem ve vestibulu školy 
a v prodejně Renko
 Do boxu patří: všechny typy baterií používaných 
v domácnosti lehčí než 1 kg, které se vejdou do 
otvoru 9x5 cm. Baterie nesmí být rezavé, rozbité, 
tekoucí nebo plně nabité

2.  Použitá elektrozařízení – červené kontejnery jsou 
umístěny u vchodu do tělocvičny ZŠ a pod schody 
u vchodu do MŠ
 Do kontejneru patří: všechna drobná kompletní 
elektrozařízení, která projdou vhazovacím otvorem 
sběrné nádoby (resp. vejdou se do sběrné nádoby): 

a)  spotřební elektronika (rádia, radiobudíky, DVD 
přehrávače, MP3 přehrávače, walkmany, hifi  
věže, discmany, videokamery, fotoaparáty…)

b)  IT elektronika (součásti počítačů – klávesnice, 
myši, zdroje…, PDA, GPS, kalkulačky, 
telefony)

c)  domácí spotřebiče (rychlovarné konvice, 
žehličky, fény, holicí strojky…)

d)  elektronické hračky (autíčka na dálkové 
ovládání, herní konzole, digitální hry…) kabely 
a nabíječky

e)  televizory a PC monitory (nikoliv počítač 
samotný) – předávejte osobně panu školníkovi

 Do kontejneru nepatří: demontovaná elektrozaří-
zení větších rozměrů, zářivky a úsporné žárovky, 
baterie a akumulátory

3.  Mobilní telefony (nefunkční i dosloužilé funkční) 
– žáci je odevzdávají svému třídnímu učiteli. 
 Sběr mobilních telefonů je součástí projektu 
Recyklohraní s názvem „Věnuj mobil a vyhraj výlet 
pro svou třídu“. Cílem je získat k opětovnému 
využití nebo k recyklaci mobilní telefony, které 
jinak zůstávají bez využití v domácnostech rodin 
žáků. Zprovozněné přístroje jsou nejčastěji 
předány dětem z dětských domovů. Za nasbírané 
mobilní telefony získá škola zajímavé ceny a body 
do projektu Recyklohraní.

4.  Starý papír – pevně svázané balíčky dávejte vlevo 
od hlavního vchodu do školy k okénku do sklepa

5.  Víčka od PET lahví – žáci sbírají průběžně, sběr po 
obci proběhne koncem dubna v rámci oslav Dne 
Země, termín bude vyhlášen místním rozhlasem. 

Prosíme všechny, kterým není lhostejné naše 
životní prostředí, aby nám pomohli se sběrem odpadu 
a podpořili nás v soutěži a projektu Recyklohraní. 
Děkujeme, že sbíráte a budete sbírat s námi!

 Ing. Irena Králová
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POSAĎTE SE A POJEĎTE S NÁMI

Tak by se dala nazvat přednáška bývalých 
zaměstnanců školy Elišky a Ladislava Mészároszových 
o Austrálii. Na podzim loňského roku se Mészároszovi 
vypravili do této vzdálené země nejen navštívit dceru, 
ale hlavně také za poznáním. Z tohoto původně 
plánovaného dvouměsíčního pobytu se stal pobyt 
půlroční a Mészároszovi se vrátili spokojeni nejen ze 
společně strávených chvil s dcerou, ale hlavně plni 
dojmů z poznání kraje a života protinožců. Přivezli 
s sebou obrovskou spoustu fotografi í, kterými 
po pečlivém výběru prezentovali nejznámější, 
nejzajímavější a nejkrásnější místa v Austrálii, která 
sami navštívili. Přednášku připravili zvlášť pro mladší 
žáky a zvlášť pro starší žáky. Prezentaci doplňovali 
vlastními zážitky, a tak se Austrálie a život v ní dostaly 
k dětem jako na dlani. Vyprávění děti natolik zaujalo, 
že ještě pokládaly další otázky, na které Meszároszovi 
ochotně odpovídali. Všichni učitelé a žáci velmi ocenili 
nelehkou přípravu prezentace a touto cestou jim ještě 
jednou chtějí poděkovat za příjemné cestování napříč 
Austrálií.

 Za všechny Mgr. Miroslava Fuksová

PŘEDNÁŠKA MYKOLOGA

Dne 10. 11. 2011 odpoledne nám ve škole přednášel 
o houbách mykolog Jaroslav Malý. Přinesl s sebou 
čerstvé houby a ukazoval nám fotografi e hub na 
interaktivní tabuli. Říkal nám, jak houby poznáme, 
které jsou jedlé a které ne. Nejvíce nás zaujalo, že hřib 
do sebe nasakuje škodlivé látky a že některé jedovaté 
muchomůrky jsou chutnější než hřiby. Pan Malý také 
vyhlásil fotografi ckou soutěž. Do soutěže se může 
přihlásit každý žák, který sám vyfotografuje nějakou 
houbu nebo hezký obrázek lesa.

 Vojtěch Komárek 7.tř

NEŽ ZAZVONÍ ZVONEČEK

Čas plyne jako voda a ač tomu počasí zatím 
nenasvědčuje, nadchází nejkrásnější čas v roce, 
čas vánoční. Po zářijových slzičkách a stýskání po 
mamince už není ani stopy, už jsou z nás školkáčci 
jaksepatří. Vždyť ve školce se stále něco děje, stále se 
něco nového dozvídáme a učíme. Jezdí k nám diva-
dlo Koloběžka se svými pohádkami, byla u nás paní 
Heligerová s písničkami i Divadélko paní Lhotákové 
s veverkou Zrzečkou a jejími kamarády. Také jsme 
byli v Mladé Boleslavi v KS Svět na hudební pohádce 
Byl jednou jeden domeček. Do školky přišel i Miku-
láš s anděly a mnoha čerty, ale protože tu jsme samé 
šikovné děti a zlobíme jenom trošičku, nikoho si do 
pekla neodnesli a ještě nám přinesli bohatou nadíl-
ku. Aby nám to čekání na Ježíška krásně uběhlo, 
chystáme překvapení pro rodiče v podobě vánočních 
besídek a ještě vystoupení pro důchodce v Hasičské 
zbrojnici.

Není nic krásnějšího než rozzářené oči našich dětí 
a hřejivý pocit v jejich nejbližších. Uchovejme si ty 
hvězdičky v našich srdcích pro ty těžší chvíle, které 
nám život přináší.

Máme velké štěstí, že v naší obci žije či pracuje 
mnoho osvícených a vstřícných lidí, díky nimž bude 
překvapení pod stromečkem mnohem větší, než je 
možné z našich vlastních prostředků.

Touto cestou děkujeme všem našim sponzorům:
panu Ing. Heřmanskému, Csc., Řepařskému 

institutu, paní JUDr. Puršlové, Pohostinství pana 
Plíška, fi rmě Syngenta, Jarico, Autoopravně pana 
Malíka, fi rmě Renko paní Košťálové, fi rmě HM Studio 
Hračky, OÚ Žerčice, dále mnoha rodičům našich 
dětí: panu Bc. Röslerovi, paní MUDr. Heřmanské, 
paní Brdlíkové, paní Beranové, paní Dufk ové, paní 
Grusové, panu Hýblovi, paní Hrádkové, paní Motlové, 
paní Otáhalové a mnoha dalším.

Ještě jednou vám všem náš velký dík.
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Vážení přátelé,
rok s rokem se sešel a máme tu čas vánoční. Dovolte 

mi, abych vás informoval o naší činnosti za uplynulé 
období.

Jak je již několikátý to rok tradicí, proběhlo 
15. 10. 2011 v naší Hasičské zbrojnici Vinobraní. 
Zábava proběhla v tradičním duchu, a to zavěšením 
hroznů na připravené pnutí. Za dozoru drábů se lidé 
pokoušeli utrhnout si vlastní kousek, avšak byli-li 
spatřeni dozorem, byli odvedeni do šatlavy, kde se 
museli takzvaně vykoupit. K tanci a poslechu hrála 
kapela MAXBAND. Letos nás velmi potěšila návštěv-
nost, která čítala 117 platících. Na příští ročník se na 
vás budeme všichni těšit.

Na požádání obce jsme 28. 10. 2011 asistovali při 
sázení mladých stromků v přírodním parku Pod 
Holí, a to přípravou zázemí pro sazeče a následným 
zaléváním sazenic.

V úterý 22. 11. 2011 oslavil náš člen Karel Kočí 
krásné kulaté jubileum. Přejeme mu tímto do dalších 
let pevné zdraví a hodně úspěchů.

A jak jsem již uvedl na začátku, je tu čas vánoční 
a na toto téma proběhlo na první adventní neděli 
27. 11. 2011 rozsvěcení vánočního stromu před 
základní školou, kde jsme zajišťovali jeho samotné 
rozsvícení a pomáhali při přípravě zázemí před 
Hasičskou zbrojnicí.

Dále bych vás chtěl pozvat 26. 12. 2011 od 
18:00 na Vánoční trojboj (šipky, kostky, krabičky), 
který se bude konat v Hasičárně. Na sobotu 
31. 12. 2011 zveme všechny zájemce o zdravý 
pohyb na Silvestrovský pochod, sraz účastníků je 
v 9:00 před Hasičskou zbrojnicí. Výroční členská 
schůze SDH proběhne 14. 01. 2012. Bližší informace 
o konaných akcích naleznete také včas na webových 
stránkách obce.

Na závěr bych všem chtěl popřát klidné prožití 
svátků vánočních a do nového roku 2012 hodně štěstí 
a rodinné pohody.

  Za SDH Semčice 
Petr Renner

Z ČINNOSTI VÝJEZDOVÉ JEDNOTKY

2. října ve 13:55 hod nám byl nahlášen požár 
odpadního dřeva u koupárny v Semčicích, jednotka 
vyjela dvěma vozy. Po dojetí na místo události nám 
bylo sděleno, že se jedná o prověřovací cvičení. 
Úkolem cvičení bylo zjistit dobu výjezdu od nahlášení 
požáru, prověření spojení s operačním střediskem 
hasičů v Mladé Boleslavi, zkouška dýchacích přístrojů 
a jejich používání při zásahu.

Vyhodnocení prověřovacího cvičení: jednotka vyjela 
za 5 minut od hlášení, což je v toleranci. Jednotky naší 
kategorie musí vyjíždět do 10 minut. Spojení vysílačkou 
s operačním střediskem je v některých místech 
v Semčicích nedostupné, takže se musí volat mobilním 
telefonem. Zkouška dýchacích přístrojů dopadla dobře.

V sobotu 8. října proběhla cyklická odborná 
příprava velitelů a strojníků pořádaná HZS Mladá 
Boleslav v areálu Vrch Bělá.

Další náš výjezd byl 20. října v 19:10 hod. na 
požár lesa u obce Dolánky. Po dojetí na místo nám 
velitel HZS z Mladé Boleslavi řekl, že se jedná o planý 
poplach. Bylo to nenahlášené pálení klestí.

2. listopadu naše jednotka vyčistila kanály na hlavní 
trase od okálů až k nové zástavbě.

V neděli 6. 11. jsme provedli praktický výcvik 
v dýchacích přístrojích a prověření znalosti členů, kde 
jsou v cisterně uloženy věcné prostředky.

V prosinci, a to 4., proběhlo školení zaměřené na 
první pomoc. Vyzkoušeli jsme si resuscitaci zraněného 
na fi guríně, zastavení krvácení, zafi xování zlomenin 
a transport zraněného.

Za výjezdovou jednotku bych vám chtěl popřát 
veselé Vánoce a šťastný nový rok.

 Za JSDH VJ Karel Klimo ml.

Z ČINNOSTI SDH SEMČICE

Štědrý večer už je tady,
sníh se sype na zahrady.

Na stromečku hoří svíčky,
vyhlížíme andělíčky.

Mají saně s párem koní,
rolničky jim pěkně zvoní.

Uhánějí bílou plání,
vezou všechna lidská přání.

Pytel štěstí, náruč lásky,
žádný pláč a žádné vrásky.

Vzácný náklad vezou z dáli,
abychom se všichni smáli.

Krásné a klidné prožití svátků vánočních a do 
nového roku hodně zdraví, štěstí a spokojenosti vám 
všem přejí děti a kolektiv MŠ.

  Hana Dufk ová, 
vedoucí učitelka MŠ
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Z ČINNOSTI MLADÝCH HASIČŮ

a jedna starší hlídka, která i přes ošklivé deštivé počasí 
vybojovala 3. místo v této disciplíně. ZPV je podobný 
brannému závodu, kde se na trati, pro starší 3 km 
a pro mladší 2 km, nachází šest stanovišť: střelba ze 
vzduchovky, základy topografi e, uzlování, základy 
první pomoci, požární ochrana a překonání překážky 
po vodorovném laně.

Ze soutěže, i když bylo ošklivo, se odjíždělo s rados-
tí 3. místa naší starší mládeže.

Listopadový víkend 11. – 13. jsme se se soptíky 
vydali na cukrovarskou chatu do Příchovic v Jizer-
ských horách. V pátek jsme v Mladé Boleslavi nastou-
pili do vlaku, který jel do Tanvaldu, odkud jsme šli 
pěšky na chatu. V sobotu nás čekal náročný výlet 
z chaty na rozhlednu Černá Studnice. Cestou jsme 
se podívali na vyhlídku Terezínka a vyšli na kopec 

Muchov, jenž se nacházejí nad Tanvaldem. V restaura-
ci na Černé Studnici jsme se právem odměnili dobrým 
obědem a po obědě krásným výhledem z rozhledny. 
Cesta zpět vedla do Smržovky, kde jsme nastoupili do 
vlaku a dojeli zpět do Tanvaldu. Přibližně 13kilomet-
rový výlet se vydařil, byl pěkný, slunečný den. Stejně 
krásně bylo v neděli, kdy si děti zahrály stopovanou 
se zajímavými úkoly. Starší mládež byla mladšími sop-
tíky stopována až na Šulíkovu skálu. Po obědě jsme 
uklidili, sbalili a vyrazili na vlak. Do Mladé Boleslavi 
na hlavní nádraží jsme dorazili po čtvrt na šest, kde si 
rodiče své děti vyzvedli.

Vánoční besídku si děti, s naší pomocí, uspořádají 
na poslední předvánoční schůzce, 20. prosince. Další 
plán je až na měsíc únor, a to soutěž v Dobrovici, kde 
nás čeká štafeta požárních dvojic a uzlování. Do té 
doby budou děti trénovat dané disciplíny.

Jak jsme se již zmiňovali v minulém zpravodaji, 
na konci září nás čekala soutěž v Plazích. Soutěž 
běh na 60m s překážkami – jednotlivců proběhla 
za pěkného podzimního dne v dobře naladěném 
prostředí. Do soutěže jsme přihlásili 1 starší 
družstvo, 2 mladší a jednoho běžce za přípravku. Sice 

jsme nevyhráli žádnou trofej, ale den se náramně 
vydařil.

Další soutěže závodu požárnické všestrannosti 
(ZPV) v Bojeticích 8. října se za SDH Semčice 
zúčastnili tři hlídky. Dvě hlídky za mladší kategorii 
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Z ČINNOSTI TJ SOKOL SEMČICE

Sportovní sezónu jsme zakončili ve sportovním 
areálu 24. 9. 2011 tradiční akcí Semčický trojboj. Od 
té chvíle sportovní činnost v areálu ustrnula, ale ještě 
nám zbývalo připravit areál na zimu. Díky slušnému 
počasí jsme se 6. listopadu sešli v poměrně hojném 
počtu a provedli podzimní úklid. Celému areálu tato 
brigáda prospěla a zbývá jen doufat, že jarní příprava 
na další sezónu bude o to snazší. 

Všem, kteří přiložili ruku k dílu, děkuji. Budiž 
nám všem odměnou čas strávený na slunci a po 
odvedené práci posezení u táboráku, kde jsme mohli 
zavzpomínat na letní pohodu.

Sportovci před podzimním a zimním počasím 
utekli do tělocvičny místní ZŠ, kde se pravidelně schází 

dle rozpisu. Ten byl uvedený v minulém zpravodaji 
a pro ty, kteří by se chtěli přidat, je zveřejněn na 
stránkách TJ Sokol Semčice.

Mohlo by se zdát, že adventní čas uvedl naši 
sportovně-kulturní činnost do stavu hibernace, ale 
opak je pravdou. Již 27. 12. 2011 připravujeme tradiční 
Vánoční nohejbalový turnaj pro hráče nad 40 let / přes 
100 kg / po operaci alespoň jednoho kloubu dolních 
končetin. Výjimky z uvedených podmínek účasti 
budou řešeny individuálně na místě pořadatelskou 
komisí.

Následující den 28. 12. 2011 proběhne Vánoční 
volejbalový turnaj a úvodní akcí nového roku, přestože 
se bude konat až 14. 1. 2012, bude Novoroční  fotbálek. 

Ves elé Vánoce a šťastný nový rok
 Vám přejí
 Tereza Šturmová a Lenka Motlová, vedoucí mládeže SDH Semčice - E-mail: sopticisemcice@seznam.cz
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Vážení sportovní přátelé, 
dovolte mi vás v krátkosti seznámit s nohejbalovým 

děním v naší obci.

Všechny nohejbalové soutěže jsou již ukončeny. 
Dne 21. 11. 2011 proběhl aktiv okresního nohejbalo-
vého sdružení, kde se vyhodnocovala sezóna 2011.

NOHEJBAL

Pořadí Tým Zápasy Výhry Prohry Skóre Body

1. SK Nohejbal Hlavenec A 12 11 1 56:21 22

2. TJ Plazy B 12 8 4 50:34 16

3. Sokol Semčice A 12 8 4 52:32 16

4. SK Jizerní Vtelno A 12 3 9 34:50 6

5. NK Bakov nad Jizerou 12 0 12 12:73 0

- SK Helada Kolomuty A - - - -:- -

„A“ – I. TŘÍDA OKRESNÍHO PŘEBORU.

Od minulého vydání zpravodaje proběhla ještě 
závěrečná 2 kola soutěže.

Semčice vs. Jizerní Vtelno 5 : 2
Semčice vs. Plazy 3 : 4, právě tato těsná prohra 

v posledním kole nás připravila o celkové 2. místo 
v soutěži. Konečné umístění týmů v sezóně 2011 je 
v přiložené tabulce:

Poznámka: Vítěz okresního přeboru oddíl 
SK Nohejbal Hlavenec „A“ se úspěšně zúčastnil 
kvalifi kace o účast v krajské soutěži, nejdříve 
porazil 5:1 družstvo Slaný B a ve fi nále pak stejným 
poměrem oddíl Přisimasy a v celé kvalifi kaci 
zaslouženě zvítězil. V roce 2012 bude hrát krajskou 
soutěž.

„B“ – III. TŘÍDA OKRESNÍHO PŘEBORU

Celou sezónu 2011 se herně moc nedařilo 
a postavení v tabulce tomu odpovídalo. Poslední místo 
nebylo dobrou vizitkou. Ovšem v závěru soutěže po 
důrazné domluvě trenéra se výkonnost zvedla, tým 

uhrál důležitou výhru na hřišti Kolomut „B“ v poměru 
5 : 1, a tak ani poslední prohra v Hlavenci již nemohla 
nic ovlivnit.

Všechny tři turnaje se budou konat v tělocvičně  
místní ZŠ.

Výbor TJ Sokol Semčice srdečně zve na všechny 
zmiňované akce jak ty, kteří se chtějí přidat aktivně 
a něco pro sebe udělat, tak i ty, kteří se chtějí přijít jen 
podívat a pobavit.

Fotografi e, aktuální informace i plánované akce, 
brigády a ostatní dění v jednotlivých oddílech a v TJ 
Sokol Semčice můžete sledovat na našem webu: 
http://tjsokolsemcice.webnode.cz/ nebo na webu obce 
Semčice: http://www.obecsemcice.cz/.

Na konec si dovolím použít slova R. Hřebíka 
z minulého roku, neboť cítím, že jsou stále aktuální: 
„Závěrem bych chtěl poděkovat za podporu a pomoc 

všem, kteří se po celý rok podíleli na chodu naší spor-
tovní organizace – výboru, aktivním členů, sponzo-
rům… Poděkování patří také těm, kteří nám jen fandí 
a drží palce, a dokonce i těm, kteří nám nefandí a na-
ši práci pomlouvají a znevažují, protože i tito lidé nás 
svým způsobem motivují a ženou vpřed.“

Ještě si dovolím popřát jménem svým i TJ Sokolu 
Semčice všem čtenářům klidné a pohodové Váno-
ce, aktivně strávený volný čas, pravé zimní radován-
ky i se sněhem, veselého Silvestra a šťastný nový rok. 
Do roku 2012 hodně zdaru.

  Pokladní TJ Sokol Semčice 
Vendula Kernerová 
tel.: +420 725 033 225 
e-mail: mwendy@seznam.cz
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Pořadí Tým Zápasy Výhry Remízy Prohry Skóre Body

1. SK Nohejbal Hlavenec B 12 8 3 1 53:19 19

2. RANČ Dobrovice 12 9 1 2 53:23 19

3. Sokol Brodce 12 6 3 3 41:31 15

4. Sokol Semčice B 12 2 1 10 17:57 5

5. SK Helada Kolomuty B 12 1 0 10 17:65 1

V současné době obě mužstva, včetně našeho 
žákovského oddílu, trénují v tělocvičně místní ZŠ.

Co se soutěží pro rok 2012 týče, vše bude 
projednáno na aktivu, který proběhne v měsíci březnu 
následujícího roku.

K výročí středočeského nohejbalu vyšla knižní 
publikace, ve které se ve zkratce pojednává o každém 
ze středočeských nohejbalových klubů. Kniha je 
doplněna o fotografi e, je tu popsána historie vzniku 

středočeského nohejbalu a je k zapůjčení u vedoucích 
obou družstev Radima Hynka nebo Mirka Kučery.

V závěru bych vás rád pozval na tradiční Vánoční 
nohejbalový turnaj. Podrobnosti k tomuto budou 
sděleny prostřednictvím plakátů a místního rozhlasu.

  Miroslav Kučera 
tel.: +420 776 845 386 
e-mail: kucami@seznam.cz

Konečné pořadí:



15 Semčický zpravodaj • prosinec 2011

V sobotu 12. listopadu 2011 proběhlo přivítá-
ní nových občánků. Přivítáni byli Ondřej Jecha, 
Petr Holas, Klára Hrnčířová a Viktoria Kleknero-
vá.  Chtěla bych touto cestou popřát rodičům hodně 
radosti a trpělivosti při jejich výchově a dětem krásné  
dětství a spokojený život.

V neděli 27. listopadu 2011 v 16:30 hodin se sešli 
nejen rodiče s dětmi, ale i ostatní občané v areálu 
Hasičské zbrojnice, aby po roce opět zhlédli rozsvícení 
vánočního stromu.

Adventní večer zahájila paní starostka Dana Grebe-
ňová a poté zahrály a zazpívaly děti ze základní školy 
vánoční písně pod vedením učitelů Mgr. M. Helichové 
a Mgr. T. Duška. Po ukončení zpěvu vánočních koled 
se za úplné tmy a zvonění zvonečků rozsvítil vánoční 
stromek.

Pro všechny bylo připraveno občerstvení v podobě 
slaného i sladkého cukroví, rybí polévky i teplého čaje.

Návštěvníci si mohli zakoupit některé z výrobků 
(svícínky, perníčky), které zhotovily děti ze základní 
školy.

Rozsvícení vánočního stromečku a tím zahájení 
adventu se zdařilo.

Děkuji touto cestou členům Sboru dobrovolných 
hasičů, kteří velice ochotně pomohli s přípravou této 
akce.

  za kulturní a sociální komisi 
Alena Ramharterová

  V úterý 27. 12. 2011 bude Obecní úřad Semčice 
uzavřen.

  Od 27. 12. do 30. 12. 2011 bude ordinace praktic-
kého lékaře MUDr. Šklubala uzavřena. V případě 
nutného ošetření ho zastupuje MUDr. Hrušková 
ve svých ordinacích v Dobrovici nebo ve Březně.

INFORMACE OÚ

KNIHOVNA

17. prosince 2011 nám do knihovny přibydou nové 
knihy z výpůjčního fondu. Určitě mezi nimi najdete 
takovou, kterou ještě neznáte a která vás bude zajímat. 
Obecní úřad pro knihovnu zakoupil knížky od 
Stanislavy Nopové: Daiquirita, Riskantní prázdniny, 
Pro práci zabíjet, Za útesem leží svět, Dárek a To 
nejlepší z Austrálie.

Vím, že v těchto dnech je málo času na čtení, je 
potřeba toho tolik udělat, sehnat, uklidit, upéct, ale 
taky se zastavit, zamyslet, odpočinout si. Vánoce jsou 

především svátky klidu, pohody a dobré nálady. Já vám 
přeji, aby ty letošní byly právě takové. Do nového roku 
vám přeji pevné zdraví, štěstí, optimismus a spoustu 
krásných zážitků.

17. prosince 2011 bude knihovna otevřena 
naposledy v tomto roce, znovu se uvidíme v sobotu 
7. 1. 2012.

Na shledání s vámi se těší 
 J. Brůchová – knihovnice

P O D Ě K O V Á N Í

Děkuji vám všem, kteří přispíváte svými články, obrázky a fotografi emi do Semčického 

zpravodaje, bez vašich příspěvků by nebylo co vydávat.

Zároveň děkuji i členům redakční rady, kteří dbají na to, aby věty dávaly smysl a neměli 

jsme v textech hrubky, a kteří vždy celý obsah zpravodaje „učešou“ do jednotné formy.

Všichni bez nároku na honorář.
 Dana Grebeňová

Dovolujeme si vám oznámit, 

že byla ukončena rekonstrukce 

vnitřní části kolumbária 

na místním hřbitově 

a jeho vybavení skříňkami na urny.

 Pro případné zájemce o prohlídku 

bude dne 7. 1. 2012 

od 14:00 do 15:00 hod. 

kolumbárium otevřeno.
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